
Nzonzi: Obiecuję dać z siebie maksimum

News - ASRoma.pl

Nowy zakup Giallorossich, Steven Nzonzi, udzielił wczoraj krótkiego,

pierwszego wywiadu dla Roma TV. Konferencja prasowa z prezentacją

Francuza odbędzie się z kolei jutro o godzinie 13. 

- Jestem bardzo szczęśliwy i usatysfakcjonowany z bycia tutaj, w Romie. Czułem, że

Roma chciała mnie kupić, to był powód do satysfakcji, jestem w wielkim klubie.

Chcę zawsze się uczyć i poprawiać, to najważniejsze. Wiek się nie liczy, ale ciężka

praca i dawanie z siebie zawsze tego co najlepsze, mam nadzieję dać drużynie moje

doświadczenie. Dyrektor Monchi sprowadził mnie do Sevilli i bardzo mi pomógł, jest

wielki obustronny szacunek. Cieszę się, że mogę pracować z nim ponownie. To co

liczy się najbardziej to cele drużyny, chcę się tylko poprawiać. Celem jest

wygrywanie trofeów, ciężko się na to pracuje i zrobimy wszystko co w naszej mocy,

aby się to udało. Dziękuję wam za przyjęcie na lotnisku, obiecuję dać siebie

maksimum na boisku i mam nadzieję stać się ważnym dla Romy. 
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